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Sak SAKSKOMMENTARER Ansvar/vedtak 

1 1. Statusoppdatering fra undergrupper 

Trafikkgruppe: Ingen store nyheter, men planlegger en gåaksjon til høsten. 

Digitalisering: Fokus på digital hverdag. Veildeder allerede delt ut. 

Inkludering: Ingen nye oppdateringer, men det jobbes med foredraget 28.02 

 

2 2. Barnas digitale hverdag 

Diskusjon om barnas digitale hverdag ble tatt opp i foreldrenettverket. Spesielt 

ble det diskutert reaksjoner på den nye veilederen og erfaringer i klassegruppene, 

inkludert bruk av Fortnite og Snapchat, og utfordringer knyttet til inkludering i 

forhold til flerspillerspill. 

A. Ny nasjonal veileder for mobilbruk i skolen 

Ingen spesifikk diskusjon notert under dette punktet, annet enn at gruppen 

generelt støtter dette arbeidet. 

 

3 3. Evaluering av elevkveld 

Elevkvelden genererte 8000 kr, med utgifter på 5500 kr. Musikk og teknisk utstyr 

presenterte utfordringer. Det ble foreslått oppdateringer til eksisterende 

instruksjoner og planer for bedre håndtering av arrangementet. 

 



4 4. Fordeling av gratis timer på SFO 

Diskusjon om muligheten for mer fleksibel fordeling av gratis SFO-timer i 

Kristiansand, sammenlignet med praksis i andre kommuner som Vennesla. 

 

5 5. Felles foreldremøte og nettverksmøter i klassene - arrangement 

Planer for foreldrenettverksmøter inkluderer diskusjon om digital veileder og 

inkluderingsforedrag. Det ble også tatt opp spørsmål om antall nettverksmøter 

per år, med en konsensus på to, slik at dette arrangementet blir det siste i 

inneværende skoleår. 

 

6 6. Status 17.mai-komité (4. trinn) 

Første møte for 17. mai-komiteen er planlagt til dagen etter møtet. Diskusjoner 

om tidligere erfaringer med mat og is-salg under arrangementet ble delt. 

 

7 7. Resultater fra elevundersøkelsen og nasjonale prøver ved Fagerholt skole 
 
Dette punktet ble ikke diskutert grunnet fravær av skoleledelsen. 

 

evt Kronikk om overinvolvering fra foreldre og behovet for balanse mellom organiserte 
aktiviteter og fritid ble diskutert. Mobiltelefonbruk på skolen og praksis rundt dette 
ble også tatt opp. 

 

 


